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 ראש העיר פתח את הישיבה, והתייחס לתופעת האלימות שהייתה בסוף השבוע האחרון

 

דבריו בנושא לסוף הישיבה כי זה נושא חשוב, ומתבקש לדון  חבר העירייה יוסף אבו זאייד בקש מראש העיר, להשאיר את

 בו.

 

 ראש העיר הסכים, ודחה את העניין לסוף הישיבה במסגרת סעיף המידע.

 

 ועכשיו לסדר היום:

 

 0111110111, מיום 110111אישור פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין מס'  – 1סעיף מס' 

 

 פאיז אבו צהבאן:

 מבקש אישור.

 

 אלעוברה:עדנאן 

 .אני לא מאשר, כי לא קראתי אותו

 

 פאיז אבו צהבאן:

 אני מביא להצבעה מי בעד האישור.

 

 חברים 2חברים בעד, מתנגדים אין, נמנעים  10

 

 

 

 :     אושר הפרוטוקול ברוב קולות.החלטה

 

 

 

 1111010111אישור פרוטוקול ישיבת המועצה לא מן המניין מיום  – 0סעיף מס' 

 

 

 אן:פאיז אבו צהב

 מבקש אישור.

 

 עלי אבו אלחסן:

לפקודת העיריות )נוסח חדש( )תוספת שנייה( פרק אחד עשר "בקשה לתיקון פרוטוקול  54מבקש רק להבהיר משהו, בסעיף 

 )א( חבר המועצה רשאי להגיש בכתב למזכיר העירייה בקשה לתיקון הפרוטוקול.

 חר מסירת העתקי הפרוטוקול, רואים אותו כמאושר.)ב( לא הוגשה שום בקשה כאמור עד לפתיחת הישיבה... שלא

 

 למען השקיפות, רוצה להנהיג נוהל זה, אישור פרוטוקול ישיבה קודמת.

 

דיון בהצעה לתיקון הפרוטוקול "הגיש חבר המועצה הצעה לתיקון הפרוטוקול, יקרא אותה מזכיר העירייה  55וכמוכן בסעיף 

 קון המוצע יוכרע הדבר בהצבעה"בישיבה מייד עם פתיחתה, ובאין הסכמה לתי
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 אחמד אבו מדיע'ם:

 חבר עירייה שיש לו הערה שיומר אותה עכשיו.

 

 סלימאן אבו בלאל:

 בת המועצה מגיע לאישור בדרך כלל?האם פרוטוקול ישי

 

 פאיז אבו צהבאן:

 במידה וקיים.זה נוהל חדש, כי יש חברים טוענים שדבריהם לא נרשמים, לכן זה הזדמנות להביא בקשתו לתיקון 

 

 לכן, אני שוב מבקש את האישור.

 

 אחמד אבו מדיע'ם:

לפני האישור מבקש למסור הערה, בישיבה זו לא הייתי, כי הייתי בביקור תנחומים ולא הספקתי להגיע, קראתי את 

תחיל הפרוטוקול, ואני רוצה להוסיף את הקול שלי לאלה שתמכו בהצעה שהייתה על סדר היום, וצריך כמה שיותר לה

כדי לטפל במצוקת  –דרום רהט  –בהקמת המט"ש )מכון לטפול בשפכים( וכדי להנפיק היתרי בנייה ליזמים בהרחבה 

 המגורים.

 

 פאיז אבו צהבאן:

 אחמד אבו מדיע'ם ועכשיו מביא להצבעה. תודה לחבר

 

 

 

 :     אושר הפרוטוקול פה אחד.החלטה

 

 

 

 הרכב וועדת הביקורת – 3סעיף מס' 

 

 בו צהבאן:פאיז א

 אני מודיע על הסרת סעיף זה מסדר היום.

 

 סלימאן אבו בלאל:

 אני מקווה שהפשרה שהושגה אכן תכובד.

 

 

 .₪ 11,111בסך  0111 עבור השתתפות במימון פעולות לבטיחות בדרכים 181ר מס' "אישור תב – 1סעיף מס' 

 

 :אבו צהבאןפאיז 

עבור  100%שהם  ₪ 71,000שרה לעירייה עבור פעולות לבטיחות בדרכים סך יהלאומית לבטיחות בדרכים אהרשות 

 , ולכן אנחנו גם מודים על ההקצבה, מבקש אישור המועצה.2010נושאי בטיחות לשנת 

 

 :אלעוברהעדנאן 

 ?אמורים לבצעמה 
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 :ו צהבאןאבפאיז 

עיקר יבוצעו בהתאם לתוכנית העבודה שאושרה על ידי הרשות הלאומית לבטיחות בדרכים ובכפוף לנהלים. הפעולות 

 הפעילות זה בנושא  בטיחות בדרכים, כמו מעקות בטיחות, סימון כבישים, הדרכה בבתי הספר ועוד..

 

 :אלעוברהעדנאן 

 ?הקמת תחנות לתחבורה ציבורית כלול בוהאם 

 

 :אבו צהבאןז פאי

 ה יתבצע בקרובזתחנות אוטובוס זה  במסגרת  תקציב פיתוח ממשרד הפנים, ו לא,

 

 :אבו בלאלסלימאן 

 מן, ולא כפי שהיה בפתיחת שנת הלימודים, שהעבודה בוצעה באיחור.זשהדברים יבוצעו במקווה 

 

 :אבו צהבאןפאיז 

 על תשומת הלב, עכשיו מבקש אישור.תודה 

 

 

 

 מימון. 100%ר פה אחד, כאשר מקור המימון הרשות הלאומית לבטיחות בדרכים "התבאושר      :החלטה

 

 

 

 מידע – 5מס' סעיף 

 

 גל האלימות לאחרונהתופעת  5.1

 

 

 :אבו צהבאןפאיז 

ק חם, שהמתקוטטים השתמשו במקלות, אבנים, ואפילו ירי מנ ,קטטות, דבר שמדאיג 6השבוע שחלף היו ברהט בסוף 

 וסכינים.

 

בני אדם בישראל מתוכם  121נהרגו/נרצחו  2009לצערי הרב, גם יתר הסקטור הערבי במדינה. בשנת  מאפיינתהאלימות 

 .60% -מהערבים בישראל, שמהווה כ 71

 

נוכח בישיבה, הדיון התמקד בסיבות ובמניעים בכנסת ישראל לגבי תופעת האלימות. הייתי בוועדת הפנים  דיוןהיום התקיים 

 ת, הן החברתיות.ן הכלכליוהלעלייה באלימות 

 

לי ההזדמנות לדבר, עם כל הצער המשטרה משתפת פעולה עם המכובדים אשר פונים לה כדי לשחרר חשודים לכאורה ניתנה 

 וירה כאשר מתרחשת קטטה, אך זה לא תורם לשום דבר.ועל מנת להרגיע ולא לחמם את הא

 

 , כדי למגר תופעת האלימות.היה ואופוזיציצתופעה חמורה, דרוש מאיתנו כהנהגה לעמוד בחזית אחת הן קואליזו 

 

 מציע לקיים שעת מחנך בבתי הספר, ולדבר על הנושא כדי למגר תופעת האלימות.אני 
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ב, אפילו לעשות "גם לקיים תהלוכה בעיר בהשתתפות כל תלמידי בתי הספר ברהט החל מגן ילדים עד כיתה יומציע 

נת להוכיח שרהט זה משפחה אחת, עיר אחת, וכולם אחים, ולא לתת כדי למחות נגד תופעת האלימות, על מ "שרשרת"

 הזדמנות לאלימות להפריד ביננו.

 

 לזה, תופעת השימוש בנשק חם, זה גם מתחיל להדאיג.בנוסף 

 

ן ובה על חשז, והאבטחה שעושים בבתי ספר על יסודיים "שמן למדורה"הספר ברהט היום בלי אבטחה, וזה מוסיף בתי 

 מקבלים עליו תקציב העירייה, ולא

 

הארצי התופעה של האיומים על נבחרי הציבור, ראשי הרשויות, הטיפול שונה בין איום על ראש רשות ערבי ליהודי, בהיבט 

שעות כבר שמו ידם על החשודים במעשה, לעומת ראש  24ר הוועדה הקרואה בטורען אחרי "ולדוגמא כאשר ניסו לפגוע ביו

 ס אף אחד.עיריית נצרת שעדיין לא נתפ

 

 , אך לצערי יש אלימות בלי עיר, האנשים לא סובלים אחד את השני."עיר ללא אלימות"קיים פרויקט ברהט 

 

 מעוניין לשמוע מה חברי העירייה אומרים נקודתית לנושאים הנוגעים לרהטאני 

 

 :אבו בלאלסלימאן 

בה ושמעתי מהשיח'ים דברים קשים נגד המשטרה ים והמכובדים עושים תפקידם, והייתה ישיבה לאחרונה והשתתפתי השיח'

, ואמרו למשטרה לא לכבד ולא לשמוע מאף אחד אשר מנסה להתערב לשחרור חשודים שהיא לא עושה מספיק נגד האלימות

 כי הוא לא אחראי על מעשיו וגרם לקטטה. "מאחורי סורג ובריח"בקטטות, והם דוגלים שיש להכניסו 

 

 ם ומשתדלים להשכין שלום ולהרגיע על פי המסורת.ם הם עושיידים והמכובהשיח'

 

את האלימות, ויש לקבל החלטות כדי לפתור סכסוכים בין האנשים  כאן אומר שהמועצה אמורה למלא תפקיד להפחיתאני 

 וא מתכונת מקובלת על כולם.צלמו

 

בשטח, האלימות עולה, כי שהמשטרה לא נמצאת ברגע  טרה כאילו לא נמצאת ברהט.והפגנה זה לא מספיק, המשתהלוכה 

 עושה מספיקלא  –המשטרה  –הגורם המרתיע 

 

 :אלעוברהעדנאן 

 שאנחנו רואים שיש עליה בתופעת האלימות ברהט לצערי, מציע לקיים ישיבת עבודה עם המשטרה.נכון 

 

הכנת אמנה למאבק  ר צוות שיוביל", באחת מישיבות המועצה הוחלט למנותך ליו פונה לחבר העירייה סלימאן אבו בלאלאני 

 ?באלימות, ולזמן המכובדים לכנס בסוגייה

 

של קטטה מתחיל בבית הספר, לכן מציע לקיים שעה שבועית בבתי הספר  ולדבר על נושאים להפחתת  "הניצוץ"לפעמים 

 האלימות, ולעשות תחרות בין בתי הספר.

 

 :אלעתאיקהעודה 

טגרציה בין התושבים, יש לשאול עצמינו מה עשינו, לפני שנטיל מצטרך  לחברי עדנאן, ומוסיף שיש לעשות גם אינאני 

 פעילות מניעה.האשמה על המשטרה, יש להתחיל ב

 

 

 

 :אבו מדיע'םסאלם 
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לא פותרת בעיות, אלא מחמיר המצב, הניצוץ בדרך כלל מתחיל כאשר שני ילדים רבים אחד עם השני, כאשר האלימות 

 שים את ההורים כי כל אחד עסוק בפרנסת המשפחה.רבים לא מבקשים רשות מאף אחד, אין להא

 

קטטה, אפילו המפרידים לא מוכנים להיכנס בין הצדדים כי מי שיפגע זה  שישלא יכולה להיכנס בין שני צדדים כה המשטר

 ה היא התנהגות הנוער שלא רוצה לרסן את עצמו, ההורים עסוקים בפרנסתם.לא נוכחות המשטרה, הבעיה באחריותו. הבעי

 

 ים טעויות.יש לבצע מדי פעם חיפוש אצל הילדים, כדי לוודא שלא עוש

 

וחות, ולהשכין שלום, זה לא בושה לבקש מהמשטרה להבין ריש להיות שותפים עם המשטרה כדי לסייע בהרגעת הכהנהגה 

 את המצב ולתת למכובדים להשכין שלום בין הצדדים.

 

 :אבו זאיידיוסף 

לחשוב איך פותרים את מאוד. יש  רקטטות ביומיים זה חמו 6בוע האחרון, וכפי שנאמר כאן עדים לעלייה באלימות בשאנחנו 

 ן לכלול יתר המשפחה המורחבת.הבעיה, ותחילה מכאן, להוציא כרוז ושכל אחד ישא באחריות באופן אישי ואי

 

 ן, יש להחדיר לציבור, שכל אחד שגורם לקטטה, רק הוא ישא בנזקים.מצוי זה דברשבבתי הספר ישוחחו על הנושא ההצעה 

 

פקד המחוז, או מפקד המרחב במשטרה כדי לדבר על העניין, ולנסות למצוא הצעה לשיפור לקיים ישיבה ברמה של מיש 

לתת להורה או לילד לחוש את הסבל יש   להגביר נוכחות המשטרה ברחובות רהט, כי זה גורם מרתיע.המצב ביחד. יש 

יב כל שהו, יש להתחיל גם חינוך ישא בהוצאות לעורכי דין, הוא יחשוב הרבה לפני שיהיה מעורב בריעוצרים אותו, ו כאשר

 מהבית.

 

 :אלעוברהעבדאללה 

 קח אחריות על המשפחה הגרעינית שלו.ילדבר אל לבם של האנשים, וכל אחד ייש 

 

 :אבו מדיע'םאחמד 

תופעות של השתוללות בכביש, אמורים להגביר תחום המניעה יותר כדי להביא בסופו של דבר להורדת האלימות. יש אנחנו 

 דות הציבור.סוק לרכוש הרבים, גניבות במגרימת נז

 

ית אלימות במסגרת בית הספר ושלא לאפשר לבתי הספר לטפל בסוגילהתנהג ולעזור לזולת, ולסייע לזקן/זקנה. יש יש 

 יגלוש למשפחה.

 

ים צוות , יש להכריז על שנה שלמה, ולהקותללא אליממספיק לעשות אירועים נקודתיים כמו תהלוכה, או להכריז על יום לא 

 שילווה פרויקט זה.

 

 :אלעמוריוסף 

ללמד שינוי ח ברתי ברהט הנוער הפסיק לשמוע למבוגרים שלו. יש משפחות מורחבות. יש  200 -מורכבת מיותר מרהט 

ים, אנחנו עדיין חיים באורח בדואי, שמושתת על החמולה והשבט, אך בזמנו היו מכבדים ילשכנות טובה, יש מניעים חברת

 ני, וכאשר אומרים להם די היו נשמעים.אחד את הש

 

 :אלקריניסלמאן 

מתחיל להיות מצטרף לחברים, המשטרה מטפלת לאחר המעשה וזה תפקידה, כאשר הכל בסדר הם לא מתערבים. הנוער אני 

 חופשי בהחלטותיו ואפילו הלא נכונה.

 

 קום לריב.להפעיל מסגרות כדי להביא לאינטגרציה ולהעסיק אותם כדי לפרוק זעמם במיש 
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 לא באה לחנך, המשטרה עושה סדר, והסדר רק אחרי בלגן.טרה שהמ

 

 :אבו אלטייףרבחי 

ו יהם הראשונים שיה "מטיפים"מה שנאמר נשאר על השולחן, כי לא עושים דבר, כי ברגע שמגיעה שעת האמת, הכל 

 בקטטה.

 

א לדוגמא מקרה קלסי חבר עירייה עדנאן אלעוברה שמתיימרים להיות נציגי ציבור, אנחנו נוהגים באלימות, ואני מביאנחנו 

, ושלחתי מכתב לכל חברי העירייה בעניין, מי שרוצה לדעת פרטים נוספים יראה פרוטוקול ישיבת הנהלה, לפני יומיים

ר וועדת מכרזים כדי לממש "ובקשתי מראש העיר להעלות נושא זה לסדר היום, וגם פניתי לראש העיר בעניין תפקיד יו

 ות בעניין.הסכמ

 

והשחתת רכוש לא יכול  עובד ציבורכלפי  ,העירייה תלש את השלט שלי, שמותקן על הקיר היכן משרדי, זה אלימותחבר 

ין, להיות שחבר העירייה ידבר נגד האלימות, ויתנהג באלימות, בעיניי זה חמור מאוד, ועבר כל גבול, אני לא מוחה על העני

הרב היועץ המשפטי לא נותן לי לצערי ל העירייה, ולא קבלתי תשובה עניינית. בקשתי תגובתו של היועץ המשפטי ש

 ותכות עם כל הכבוד.חתשובות 

 

 :אבו צהבאןפאיז 

 לא מרשה לאף אחד לערב אותם בעניינים אישיים של חברי העירייה. ,העובדים הבכיריםעניין 

 

 :יףאבו אלטירבחי 

 פעם ראש עיר.תהיה 

 

 :אבו צהבאןפאיז 

 ת לא ראש עיר.אני גננ

 

בבאר שבע ונפגשתי עם  "אוהלי קידר"לסכם את הנושא הזה כי דברתם מספיק, רוצה ליידע אותכם שבקרתי בכלא רוצה 

 :אסירים מרהט, חלקם על תנועות וחלקם עבירות סמים וחלק גניבות, ולגבי עניין האלימות

 

 

כדי חינוך ומנהלי בתי הספר לגבי התהלוכה או ההפגנה להטיל על מנהל מחלקת החינוך, לתאם עם משרד ה   .1    :החלטה

 להוקיע האלימות.

 

להטיל על מנהל מח' החינוך להנחות מנהלי בתי הספר לכלול שעת מחנך שהנושא יהיה מניעת אלימות,  .2

 ולדבר על הסובלנות.

 

 להפיץ כרוז בקרב התושבים, להוקעת האלימות ברהט. .3

 

 ז."והממ ר"לקיים ישיבה עם המשטרה ברמה של הממ .4

 

הרכבת הוועדה על חברי מטיל  למנות וועדה מורכבת מחברי העירייה, שתכין תוכנית למניעת האלימות. .5

 העירייה אחמד אבו מדיע'ם וסלימאן אבו בלאל.

 

 את האימאמים במסגדים ברהט ואפילו ביתר המסגדים בנגב לדבר על הנושא. להנחות .6

 

 



 

 8מתוך  8עמוד   

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-9984868פקס :    88-9984888טל :   85357מיקוד  -רהט    8ת.ד.    

 ים וביובמל תאגיד "מנכ. 5.0

 

 :באןאבו צהפאיז 

 מ."ל תאגיד מי רהט בע"ד סמי סהיבאן לתפקיד מנכ"נבחר עולידיעה 

 

 :אבו מדיע'םאחמד 

 הצלחה.מאחלים 

 

 :אלעוברהעדנאן 

 טובה ועל פי כישורים.בחירה 

 

 
 ננעלה הישיבה,

 
 

 
 
 
                                                                                _______________                                               _________________ 

 פאיז אבו צהבאן                        עלי אבו אלחסן   
 ראש העירייה        מזכיר העירייה             

                         
 
 

 תפוצה:
 מבקר המדינה 

 הממונה על המחוז, משרד הפנים 
 חברי העירייה

 זבר העירייהג
 דובר העירייה

 היועץ המשפטי של העירייה
 מבקר העירייה

 הנהלת חשבונות
 חשב מלווה

  -------------------------------------------- 
 הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה

 

 

 

 

 

 


